
Protokół Nr XXI.2017

z sesji Rady Gminy w Imiclnic

z dnia 24 marca 2017 roku

Posiedzenie odbyło się na sali posiedzeń Urzędu Gminy w (mielnie w godz. od 900 do 1105.

W posiedzeniu udział biorą Radni Rady Gminy w Imielnie oraz zaproszeni goście według list

obecności stanowiących załączniki Nr l, Nr 2 i Nr 3 do niniejszego protokołu.

Porządek posiedzenia:

l. Otwarcie sesji, powitanie gości i stwierdzenie quorum,

2. Przyjęcie protokołu Nr XX.2017,

3. Przyjęcie porządku obrad,

• 4. Interpelacje i zapytania radnych,

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami,

6. Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Jędrzejowie o stanie

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy lmielno za 2015 i 2016 rok,

7. Podjęcie uchwał:

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Imielno na 2017 rok Nr XX1.l33.20 17,

- w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy lmielno na lata

2017-2026 Nr XX1.l34.2017,

- w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju

szkolnego Nr XX1.l35.2017,

- w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego

• wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli pełniących funkcje kierownicze zatrudnionych

w szkołach dla których organem prowadzącym jest Gmina lmielno Nr XX1.l36.2017,

- zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia sieci oddziałów przedszkolnych i punktu

przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Imielno Nr XX1.l37.2017,

- w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Imielno na lata 2017 - 2022

NrXX1.l38.2017,

- w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Imielnie Nr

XX1.l39.2017,

- w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Imielno w 2017 roku Nr XXI. 140.20 17,

- zmieniającą uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, warunków
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i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych oraz ustalenia stawki opłat za

korzystanie z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest

Gmina Imielno Nr XX1.I41.2017.

8. Dyskusja,

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych,

10. Sprawy różne,

II. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.p.l. Otwarcia sesji, powitania zebranych oraz stwierdzenia, że liczba radnych jest

wystarczająca do podejmowania prawomocnych uchwał dokonał Przewodniczący Rady

Gminy Pan Jan Grzelec.

W sesji udział bierze 15-tu radnych .

Ad.p.2. Protokół Nr XX.2017 z poprzedniej sesji został wyłożony do wglądu i po

przegłosowaniu jednogłośnie przyjęty.

"Za" przyjęciem protokołu Nr XX.20 17 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Ad.pJ. Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec przedstawił porządek posiedzenia.

Nikt z radnych nie zgłosił uwag do porządku posiedzenia.

"Za" przyjęciem porządku posiedzenia głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Ad.pA. W punkcie tym Radny Kazimierz Segieta prosił o wstawienie znaków

informacyjnych z numeracją domów do Zapusty i Zagaja oraz pytał, czy jest możliwość aby

właściciele sklepów mogli otworzyć ogródek piwny w którym można spożywać alkohol.

Radny Zdzisław Zygan sygnalizował problem z rowem i wyjazdem przy drodze powiatowej

na Koloniach.

Radny Jan Zawada prosił o przywrócenie apteki w Imielnie.

Radny Józef Świetlik pytał o oczyszczenie rowu melioracyjnego na Choinach.

Radna Gabriela Deka podziękowała Radnemu Powiatowemu za rowy na Zegartowicach oraz

prosiła o remont drogi imostu drogi powiatowej w Mierzwinie od krzyżówki do Zegartowic.

Następnie zwróciła się z pytaniem do Wójta Gminy oraz Kierownik GOZ czy jest

możliwość przystąpienia gminy do programu profilaktyki onkologicznej z Fundacją

"Słoneczna Przyszłość" dla dzieci w wieku od 9 miesięcy do 6 lat.

Radny Kazimierz Segieta prosił o sprawdzenie stanu drogi Opatkowice Pojałowskie-

Opatkowice Cysterskie, ponieważ po deszczu na drodze tworzy się niebezpieczna kałuża.
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Radny Józef Świetlik pytał, co dalej z remontem drogi od Helenówki do Imielnicy.

Radny Stanisław Domagała prosi! o zamontowanie lustra drogowego w Sobowicach,

ponieważ wyjazd z drogi od strażnicy OSP jest bardzo niebezpieczny oraz prosił o

oczyszczenie studni chłonnej, która jest zamulona.

Radny Michał Krążek informował Radnego Powiatowego, że w drodze w Dzierszynie jest

ogromna dziura.

Ad.p.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami szczegółowo

omówił Wójt Gminy Pan Zbigniew Huk.

Wójt Gminy poinformował min., że został złożony wniosek o dofinansowanie realizacji

projektu pn. "Rozbudowa infrastruktury wodno- ściekowej w gminie Imielno poprzez

budowę sieci wodociągowych i przydomowych oczyszczalni ścieków" ze środków PRaW

2014-2020. Następnie Wójt Gminy podziękował pracownikom Urzędu Gminy za bardzo

dobre przygotowanie wniosku, który po wstępnej ocenie został umieszczony na drugim

miejscu na 87 złożonych wniosków.

Wójt Gminy podziękował również KGW Grudzyny za przygo~owanie poczęstunku dla

uczestników II Rajdu Strzelców związanych z imieninami Józefa Piłsudskiego.

"Za" przyjęciem sprawozdania głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami stanowi załącznik

Nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad.p.6. Informację Komendanta Powiatowego Policji w Jędrzejowie o stanie

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy lmielno za 2015 i 2016 rok,

omówiła Pani Aspirant Andżelika Staniek- Dusza Kierownik Rewiru Dzielnicowych

Komendy Powiatowej Policji w Jędrzejowie.

Ponadto Pani Aspirant poinformowała, że jeżeli będzie miejsce na spożywanie alkoholu

w postaci ogródka piwnego, to należy mieć również na uwadze to, że alkohol będzie

spożywany w większej ilości co może zakończyć się burdami. Pani Aspirant informowała

również, że w Jędrzejowie nie ma ogródków, gdzie można spożywać alkohol są tylko przy

punktach gastronomicznych.

Radny Kazimierz Segieta informował, że w ubiegłym roku słup telefoniczny koło Kościoła

w Imielnie został zgłoszony poprzez ankiety i spotkanie z policją do mapy zagrożeń ponieważ

stwarza niebezpieczeństwo a nadal nie został usunięty.

Radny Jan Zawada pytał, co się dzieje w przypadku gdy jest zgłoszenie, że osoba jadąca

samochodem jest pod wpływem alkoholu.
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Radny Zbigniew Węglowski pytał, czy osoby zatrzymane pod działaniem alkoholu to również

rowerzyści.

Radny Stanisław Kukuryku zwrócił się z prośbą, aby patrole policji kontrolowały przystanek

koło szkoły, gdzie młodzież wieczorem spożywa alkohol a nie prosto pod sklep, aby dać

mandat osobom starszym.

Pani Aspirant poinformowała, że zwróci uwagę na sprawę słupa telefonicznego, następnie

wyjaśniła że osoby zatrzymane pod wpływem alkoholu to również rowerzyści. Ponadto

poinformowała, że prawo jest jedno i nie można kogoś traktować inaczej i to osoby dorosłe

spożywające alkohol pod sklepem dają przykład młodzieży a policja musi reagować na

wszystkie wykroczenia które zaobserwuje.

Radny Domagała Stanisław informował, że po godz. 23°0 samochody w miejscowości

Sobowice jeżdżą bardzo szybko .

Pani Aspirant poinformowała, że zgłosi, aby w godzinach nocnych było więcej patroli.

"Za" przyjęciem informacji głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Jędrzejowie o stanie

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Imielno za 2015 i 2016 rok,

stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.

Ad.p.7. W punkcie tym przystąpiono do podejmowania uchwał:

- w sprawie zmian w budżecie Gminy [mielno na 2017 rok Nr XXI.133.2017,uchwałę

omówiła Skarbnik Gminy Pani Halina Faryna.

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka zapoznała z treścią uchwały.

"Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych .

- w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno na lata

2017-2026 Nr XXI.134.2017, uchwałę omówiła Skarbnik Gminy.

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka zapoznała z treścią uchwały.

"Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju

szkolnego Nr XXI.135.2017, Wójt Gminy Pan Zbigniew Huk poinformował, że Rada Gminy

musi podjąć uchwały dot. oświaty dostosowujące sieć szkół podstawowych

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. Informował, że będą to 3 szkoły podstawowe

z oddziałami przedszkolnymi. Natomiast gimnazja będą przez 2 lata wygaszane. Punkt

przedszkolny zostanie prawdopodobnie przeniesiony do Staw.

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka zapoznała z treścią uchwały.
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"Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego

wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli pełniących funkcje kierownicze zatrudnionych w

szkołach dla których organem prowadzącym jest Gmina Imielno Nr XXI. 136.2017, uchwałę

omówił Wójt Gminy.

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka zapoznała z treścią uchwały.

"Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia sieci oddziałów przedszkolnych i punktu

przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Imielno Nr XX1.l37.201 7,uchwałę omówił Wójt

Gminy.

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka zapoznała z treścią uchwały.

"Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych .

- w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy lmielno na lata 2017 - 2022

Nr XX1.l38.2017, Kierownik GOPS Pani Urszula Będkowska wyjaśniła, że do zadań

własnych gminy należy w szczególności tworzenie gminnego systemu przeciwdziałania

przemocy w rodzinie w tym opracowanie i realizacja gminnego programu przeciwdziałania

przemocy.

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka zapoznała z treścią uchwały.

"Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Imielnie

Nr XXI.139.201 7, uchwałę omówiła Kierownik GOPS Pani Urszula Będkowska.

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka zapoznała z treścią uchwały .

"Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Imielno w 2017 roku Nr XXI. I40.20 17, uchwałę

omówił Pan Michał Sobczyk informując, że program reguluje zasady opieki nad zwierzętami

bezdomnymi i ograniczania problemu ich bezdomności.

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka zapoznała z treścią uchwały.

"Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- zmieniającą uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, warunków i

zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych oraz ustalenia stawki opłat za korzystanie

z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina

Imielno Nr XXI.141.20 17 uchwałę omówił Pan Sławomir Chrzanowski informując, że
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uwzględniając potrzeby mieszkańców wsi Bełk w zakresie dostępności do środków transportu

publicznego należy określić lokalizację przystanku przy drodze gminnej Sobowice-Bełk,

ponieważ przewoźnik nie może zatrzymać się w nie oznakowanym miejscu.

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka zapoznała z treścią uchwały.

"Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie l5-tu radnych.

Ad.p.S. Radny Stanisław Domagała pytał jak musi być odległość pomiędzy przystankami aby

mógł powstać kolejny przystanek.

Pan Sławomir Chrzanowski wyjaśnił, że to stwierdza komisja, jednak odległość nie powinna

być mniejsza niż 500m.

Radny Stanisław Domagała prosił o przystanek w Sobowicach koło stadionu.

Wójt Gminy zwrócił się z prośbą do obecnych, aby racjonalnie podejść do lokalizacji

przystanków.

Sołtys wsi Sobowice informował, że nie ma potrzeby lokalizacji przystanku, ponieważ każdy

może dojść do krzyżówki.

Radny Adam Domagała prosił o przystanek koło P. Tutaja.

Wójt Gminy poinformował, że przystanek będzie zrobiony latem.

Radny Józef Świetlik pytał o grunt pod remizą w [mielnicy.

Pan Sławomir poinformował, że stan prawny gruntu zostanie uregulowany, obecnie grunt jest

w stanie komunalizacji.

Sołtys wsi Wygoda Pani Kasza Pelagia zwróciła się z prośbą do Pani Beaty Sadura

Kierownika GOZ o zmianę podejścia do pacjentów w związku z sygnałami od mieszkańców

odnośnie wizyt w gabinecie pani Doktor.

Dr Beata Sadura wyjaśniła, że zdarza się że osobom starszym z chorobami przewlekłymi

trudno jest zrozumieć, że muszą posiadać zaświadczenie od specjalisty na wypisanie leków,

Ponadto nie może zmuszać pacjentów, aby do niej chodzili na wizytę. Pani Dr podkreśliła, że

pracuje krótko i pacjenci nie darzą jej zaufaniem.

Wójt Gminy wyjaśnił, że Pani Dr pracuje od sierpnia, i być może potrzeba trochę czasu, aby

wszystko dopracować i ustabilizować.

Ad.p.9. W odpowiedzi na zapytanie Pana Kazimierza Segiety odnośnie postawienia znaków

informacyjnych z numeracją domów do Zapusty i Zagaja, Wójt Gminy wyjaśnił, że znaki

zostaną zakupione, prosił aby potrzebę ustawienia takich znaków wraz z numeracją w swoich

miejscowościach zgłaszać do Pana Chrzanowskiego.
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Odnośnie ogródków piwnych Wójt Gminy wyjaśnił, że w interesie właściciela sklepu jest

otwarcie takiego ogródka, ale wiąże się to z dodatkowymi kosztami.

W sprawie kałuży na drodze na zakręcie pomiędzy Opatkowicami Pojałowskimi

a Opatkowicami Cysterskimi, Wójt Gminy poinformował, że należy się zastanowić nad

wykonaniem studzienki.

Odnośnie rowu na koloniach, Wójt Gminy informował, że zgłosi do Zarządu Dróg

Powiatowych.

W sprawie profilaktyki onkologicznej dla dzieci, Wójt Gminy wyjaśnił, że rozmawiał już

w tej sprawie z Panią Kierownik GOPS. Na terenie gminy jest ok. 200 dzieci w wieku od 9

m-ca do 6 lat. Gmina musiałby dofinansować ok. 100 zł do I dziecka. Każdy mały pacjent ma

wykonane 3 badania USG. Wójt Gminy informował, że badania musiały by być

zabezpieczone dla wszystkich dzieci .

Kierownik GOPS poinformowała, że koszt to ok. 20 tyś. zł.

Wójt Gminy informował, że należy przeanalizować wydatki i do tematu przystąpienia do

programu powrócimy.

W sprawie remontu drogi Helenówka- Imielnica, Wójt Gminy wyjaśnił, że podział

geodezyjny był, ale protokoły z mieszkańcami nie zostały jeszcze podpisane.

W sprawie oczyszczenia rowów melioracyjnych Wójt Gminy poinformował, że rozmawiał

z Zarządem Melioracji i rowy zostaną wyczyszczone.

W sprawie montażu luster drogowych na terenie gminy Wójt Gminy poinformował, że

zostanie wystosowane pismo do Zarządu Dróg Powiatowych.

W sprawie dziury w drodze w Dzierszynie Wójt Gminy wyjaśnił, że już jesteśmy po

przetargu i droga wkrótce będzie remontowana a do tego czasu dziura będzie zasypana

i zostaną wstawione znaki ostrzegawcze.

Radny Jan Zawada pytał, jak przebiegają negocjacje z przewoźnikiem, aby Dzierszyn miał

busa.

Pan Sławomir Chrzanowski wyjaśnił, że gmina nie jest organizatorem przewozu, i na dzień

dzisiejszy nie ma wniosku przewoźnika, który chciałby korzystać z przystanku w

Dzierszynie. Były rozmowy ale proponowany rozkład kolidował z innym przewoźnikiem

w Sobowicach i Imielnicy.

Wójt Gminy informował, że gminie zależy na porozumieniu ale wszystko zależy od

przewoźników.

Sołtys wsi Dzierszyn poinformował, że od września będzie z Dzierszyna ok. 7 osób chętnych

na bilety miesięczne.
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W sprawie przywrócenia apteki Wójt Gminy wyjaśnił, że to SKR wynajmuje lokal pod

aptekę, która wkrótce zostanie otwarta.

Sołtys wsi lmielnica Pan Tadeusz Grzelec podziękował za lampy oświetlenia ulicznego

i prosił o dalsze uzupełnianie. Ponadto prosił o zabezpieczenie bramy wjazdowej do remizy

ponieważ jest otwarta.

Pan Winkler Zdzisław prosił o zebranie poboczy przy drogach gminnych i powiatowych.

Wójt Gminy wyjaśnił, że pobocza są wycinane a zebranie poboczy zgłosi do ZOP.

Pan Sebastian Stachurski pytał, czy drób może już być wypuszczany.

Wójt Gminy informował, że na obecną chwilę nikt nie mówi o zniesieniu zakazu

i wypuszczaniu drobiu.

Ad.p.IO. W punkcie tym nikt nie zabrał głosu .

Ad.p.ll. Przewodniczący Rady Gminy uznał porządek obrad za wyczerpany, dziękując

wszystkim zakończył posiedzenie.
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